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内容概要

本书根据中央广播电视大学2000年4月审定通过的《英语课程教学大纲》，组织全国部分大中专学校英
语课程骨干教师编写而成。
    全书教学要求是：在初中英语教学的基础上，进一步掌握语音、语调、巩固、扩大语法知识，发展
听、说、读、写、译的基本技能，培养学生初步运用英语进行交际的能力和阅读理解能力，并使学生
了解基本的专业术语，通过媒体教学，使学生的听力有所提高，能够进行日常会话和简单的对话。
    本书系英语课程教材的下册，并配有《英语辅导与练习》（下册）配套使用。
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书籍目录

Unit One   Dialogue  Text A How Marx learned Foreign languages  Text B American EnglishUnit Two  Dialogue 
Text A Friends Are Treasure  Text B Blue MondayUnit Three  Dialogue  Text A Computer  Text B Work at
HomeUnit Four  Dialogue  Text A the Stock Market(A)  Text B The Stock Market(B)Unit Five  Dialogue  Text B
The Man Who Cared about His Money  Text B the Guilty Son and His MotherUnit Six  Dialogue  Text A A
Miserable Merry Chistmas  Thet B Our Christmas HolidayUnit Seven  Dialogue  Text A Taiwan,China's Treasure
Island  Text B The Vatican CityUnit Eight  Dialogue  Text A A Fast Food Restaurant  Text B Food around he
WorldUnit Nine  Dialogue  Text A Is Your Boss in His Office?  Text B A Smoke a Day Is Too MuchUnit Ten 
Dialogue  Text A The New Stage for Macao  Text B Hong KongUnit Eleven  Dialogue  Text A The Sense of Time
in America  Text B The Prasdent Election in AmericaUnit Twelve  Dialogue  Text A Chinese Women Live Up to
Expectations  Text B The Chinese Badminton Team Does Well
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